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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het artikel
«Justitie verbaasd over gebruik
paragnosten». (Ingezonden 26 maart
2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «Justitie verbaasd over
gebruik paragnosten»?1

2
Kunt u bevestigen dat de paragnost
in kwestie is benaderd door zowel
justitie als het gevangeniswezen om
diensten te verlenen in
gevangenissen? Zo ja, kunt u
uitleggen waarom justitie verbaasd is
over het feit dat een paragnost wordt
ingehuurd in gevangenissen?

3
Wordt er op meer plekken binnen het
justitieel apparaat gebruik gemaakt
van paragnosten? Zo ja, op welke
plekken en waarom? Wat gaat u doen
om dit probleem zo snel mogelijk op
te lossen?

4
Wat denkt u dat het effect van het
inhuren van paragnosten is op het
vertrouwen van de burger in justitie?

5
Bent u van mening dat het überhaupt
onverkoopbaar is dat de Nederlandse
belastingbetaler tarieven van 175

euro zou betalen voor de behandeling
van gedetineerden?

6
Deelt u de mening dat dit een totale
verspilling van belastinggeld is? Wat
gaat u doen om dit probleem zo snel
mogelijk op te lossen?

1 De Telegraaf, 25 maart 2010.
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